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Abstract (en)
The invention relates to a procedure for withdrawing and depositing a punched-out pile of sheets or similar piles of lamellar material from an overall
pile (3) following a punching operation, the overall pile (3) with the punched-out piles of sheets being pushed from the punching or sliding table (2),
after punching, onto a delivery table (6) of a punching machine, and to a device for this purpose. To ensure simple and rapid withdrawal of the pile of
sheets from the overall pile (3), undisturbed deposition of the pile of sheets and avoidance of manual withdrawal, the pile of sheets to be withdrawn
is moved into a withdrawal position of a withdrawal device, the pile of sheets is then withdrawn by the withdrawal device from the overall pile (3),
the pile of sheets is transferred to a discharge conveyor and, after the withdrawal of all the piles of sheets from the overall pile (3), the pile waste is
thrown off from the delivery table (6) or withdrawal device. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Verfahren zum Entnehmen und Ablegen eines ausgestanzten Blattstapels od. dgl. Stapel blattförmfigen Werkstoffs
aus einem Gesamtstapel (3) im Anschluß an einen Stanzvorgang, wobei der Gesamtstapel (3) mit ausgestanzten Blattstapeln nach dem Stanzen
vom Stanz- oder Schiebetisch (2) auf einen Ablagetisch (6) einer Stanzmaschine geschoben wird sowie auf eine Vorrichtung hierfür. Zur einfachen
und schnellen Entnahme des Blattstapels aus dem Gesamtstapel (3), zum unverrückten Ablegen des Blattstapels und zur Vermeidung einer
manuellen Entnahme ist vorgesehen, daß der zu entnehmende Blattstapel in einer Entnahmeposition einer Entnahmeeinrichtung bewegt wird, daß
der Blattstapel sodann von der Entnahmeeinrichtung dem Gesamtstapel (3) entnommen wird, daß der Blattstapel einer Abtransporteinrichtung
übergeben wird und daß nach Entnahme sämtlicher Blattstapel aus dem Gesamtstapel (3) der Stapelabfall vom Ablagetisch (6) bzw. der
Entnahmeeinrichtung abgeworfen wird. <IMAGE>
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